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79-latek chciał szybko zarobić, stracił duże pieniądze
Czytaj na str. 4

Trwają intensywne prace 
przy budowie nowego mostu w 
Łęcznej w ciągu drogi krajowej 
nr 82. Inwestycja jest odpowie-
dzią na potrzebę modernizacji 
istniejącej przeprawy z 1966 
roku, która ze względu na zły stan 
techniczny wymaga zastąpienia 

nowoczesnym obiektem.
Dotychczas wykonano 

podpory mostu oraz zabeto-
nowano płytę ustroju nośnego. 
Obecnie wykonawca, fi rma Pri-
most Południe, prowadzi robo-
ty związane ze wzmacnianiem 
nasypu. Nowy most powstaje 
po lewej stronie obecnego, ja-
dąc od Lublina w kierunku Łęcz-

nej. Będzie znacznie szerszy, z 
jezdnią o szerokości 7 metrów, 
co usprawni ruch pojazdów i 
zwiększy przepustowość trasy.

Po obu stronach mostu za-
planowano ciągi pieszo-rowe-
rowe o szerokości 2,9 metra, co 
znacząco poprawi bezpieczeń-

stwo pieszych i rowerzystów. 
Dodatkowo zainstalowane zo-
staną ekrany akustyczne, które 
zredukują hałas komunikacyjny 
dla pobliskich mieszkańców.

Cały odcinek objęty inwe-
stycją ma 455 metrów długości, 
z czego sam most będzie liczył 
około 100 metrów. 

dok. na str. 2

Szpital w Łęcznej przygotowuje się do kolejnej wielkiej in-
westycji - budowy Powiatowego Centrum Zdrowia Psychicznego. 
Placówka otrzymała już zezwolenie na budowę oraz dofi nanso-
wanie na realizację projektu, którego koszt szacowany jest na 25 
mln zł. Prawie połowę tej kwoty, dokładnie 11 444 366 zł, szpital 
pozyska z Programu Fundusze Europejskie dla Lubelskiego 2021-
2027 w ramach Działania 7.8 Infrastruktura ochrony zdrowia.

- Budowa tego centrum jest naszą odpowiedzią na rosnące 
potrzeby społeczeństwa w zakresie opieki psychiatrycznej. Za-
uważamy coraz większą liczbę osób zmagających się z problema-
mi psychicznymi, dlatego zdecydowaliśmy się na realizację tego 
projektu - mówi Krzysztof Bojarski, dyrektor SPZOZ w Łęcznej.

Obecnie w Łęcznej funkcjonuje dzienny oddział psychia-
tryczny, poradnia zdrowia psychicznego oraz zespół leczenia 
środowiskowego. Zatrudnionych jest tam 13 specjalistów, w tym 
lekarze, psycholodzy i terapeuci. Jednak do tej pory brakowało 
stacjonarnego oddziału psychiatrii.                   dok. na str. 2

– To największy budżet w 
historii Gminy Łęczna - mówi 
Burmistrz Łęcznej Leszek Wło-
darski.

A jak dokument wygląda w 
liczbach? Dochody wynoszą 146 
milionów złotych, wydatki - 149 
milionów złotych, a defi cyt w 
wysokości 3 milionów złotych 
zostanie pokryty kredytem.

Największe wydatki to 
oświata - 82 mln zł oraz pomoc 
społeczna i rodzina - 23 mln zł.

W budżecie przewidziano 
środki na inwestycje. W 2025 
roku do użytku zostanie od-
dany żłobek oraz nowoczesne 
przedszkole na Bobrownikach. 
Rozpocznie się także budowa 
kolejnego nowego przedszkola 
na Starym Mieście.

Przy Szkole Podstawowej 
nr 4 powstanie sprawnościowy 
plac zabaw wraz z profesjonalną 
siłownią terenową oraz zmoder-
nizowane, wielofunkcyjne boisko 
za ponad 1 mln zł. W Szkole Pod-
stawowej nr 2 na ul. Piłsudskiego 

Udało się odwrócić wielką 
kompromitację poprzedniego 
starosty i droga Kijany-Zezulin 
zostanie przebudowana!

Przypomnijmy, na począt-
ku roku informowaliśmy, że 
blisko 12 milionów złotych 
dofi nasowania przepadnie, bo 
starostwo nie zdążyło na czas z 
dokumentami....ze starostwa.

Po zmianie władz, zinten-
syfi kowano starania, aby sytu-
ację uratować. Odcinek Kija-
ny-Zezulin wymaga remontu, 
przemieszczają się nim lokalni 
mieszkańcy, ale także wielu 
turystów jadących w kierun-
ku jezior.

dok. na str. 2

Budżet Gminy Łęczna 
to prawie 150 milionów złotych

zostaną modernizowane sanita-
riaty za prawie 1 mln zł. Inwesty-
cje obejmą również moderniza-
cję ulic Cichy Zakątek i Lubelskiej, 
a także przygotowanie doku-
mentacji projektowej dla dróg 
w Leopoldowie i Podzamczu. 
Zabezpieczono środki na budo-
wę dróg dojazdowych na działki 
za ulicą Wojska Polskiego.

- Twarda infrastruktura w 
dużej mierze jest już ukończona, 
dlatego coraz większy nacisk 
będziemy kłaść na działalność 
kulturalno-rozrywkową i środo-
wisko przyrodnicze - dodaje Le-
szek Włodarski. - Rozpoczynamy 
prace projektowe nad salą wi-
dowiskową, która będzie pełniła 
również funkcję sali kinowej.

W budżecie przewidziano 
również środki na oświetlenie 
i remont ścieżki rowerowej nad 
rzeką Świnką, budowę nowych 
przejść nad rzekami oraz pielę-
gnacja skarpy za Środowisko-
wym Domem Samopomocy. 

  dok. na str. 2

Postępy na budowie 
mostu w Łęcznej

Jest umowa na remont 
drogi Kijany - Zezulin

Są pieniądze na budowę Powiatowego 
Centrum Zdrowia Psychicznego

W połowie września w 
Warszawie odbyło się spotka-
nie, które może być kluczowe 
dla powstania strefy ekonomicz-
nej w pobliżu Łęcznej. Uczestni-
czyli w nim posłowie Krzysz-
tof Bojarski i Henryk Smo-
larz (pełniący także funkcję 
szefa Krajowego Ośrodka 
Wsparcia Rolnictwa), a tak-
że przedstawiciele władz 
samorządowych: starosta 
łęczyński Daniel Słowik, wi-
cestarosta Michał Woźniak, 
burmistrz Leszek Włodarski 
oraz jego zastępca Bartłomiej 
Zwolakiewicz.

Podczas spotkania omó-
wiono plany utworzenia strefy 

Pierwszy krok do strefy ekonomicznej
ekonomicznej, której celem jest 
przyciągnięcie nowych inwesto-
rów do regionu. KOWR, jako in-
stytucja zarządzająca znacznymi 
terenami w okolicach Łęcznej, 

zadeklarował przekazanie grun-
tów na realizację tego projektu.

Inicjatywa ta to nie tylko 
szansa na rozwój gospodar-

czy powiatu, ale również na 
wzrost dochodów lokalnych 
samorządów. Powstanie strefy 
ekonomicznej w tym regionie 
będzie wiązało się z budową 
nowoczesnej infrastruktury, 
zarówno energetycznej, jak i 

drogowej, co dodatkowo 
zwiększy atrakcyjność re-
gionu dla inwestorów.

Plany obejmują zago-
spodarowanie 150 hekta-
rów ziemi, co może zaowo-
cować utworzeniem tysięcy 
nowych miejsc pracy. To 
ważne szczególnie w kon-
tekście stopniowej redukcji 

zatrudnienia w kopalni Bogdan-
ka, związanej z odchodzeniem 
od paliw kopalnych.

BB

LW Bogdanka osiągnęła w 
trzech kwartałach 2024 r. po-
nad 2,6 mld zł skonsolidowa-
nych przychodów ze sprzedaży. 
Grupa uzyskała wynik (przed 
potrąceniami) w  wysokości 
539,3 mln zł, natomiast wyniki 
operacyjny oraz i neƩ o obcią-
żone były dokonanym odpisem 
aktualizującym wartość akty-
wów. Odpis ten obciążył wynik 
operacyjny (który wyniósł -945 
mln zł) oraz wynik neƩ o (-756,1 
mln zł), ale nie wpłynął na sytu-
ację płynnościową Spółki. 

- Wyniki fi nansowe za trze-
ci kwartał 2024 roku pokazują 
siłę i zdolność spółki do dosto-
sowywania się do trudnych 

Niezłe wyniki Bogdanki
warunków rynkowych - mówi 
Artur Wasilewski, zastępca 
prezesa zarządu ds. ekono-
miczno-fi nansowych. Pomimo 
wyzwań, takich jak spadające 
zapotrzebowanie na węgiel, 
niższe ceny surowca, rosnące 
koszty produkcji oraz presja 
płacowa, LW Bogdanka osią-
gnęła w tym okresie bardzo 
dobre rezultaty. Największe 
sukcesy odnotowaliśmy na po-
ziomie wyników operacyjnych 
– EBIT wzrósł ponad trzykrot-
nie, osiągając blisko 187 mln 
zł, a zysk netto zwiększył się 
czterokrotnie, do 151,8 mln 
zł., co potwierdza efektywność 
działań spółki w zakresie opty-
malizacji kosztów i współpra-
cy z kluczowymi odbiorcami. 
Pomimo trudnego otoczenia 
rynkowego, działania te po-
zwoliły nam utrzymać pozycję 
lidera efektywności w polskim 
górnictwie, jednocześnie ela-
stycznie potrafi liśmy dostoso-
wać produkcję do bieżących 
potrzeb rynku.

dok. na str. 4
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Stara część cmentarza para-
fi alnego w Łęcznej w końcu do-
czekała się nowych alejek. Przez 
lata odwiedzający groby bliskich 
borykali się z nierównymi i błotni-
stymi ścieżkami, które utrudniały 
poruszanie się, szczególnie oso-
bom starszym, niepełnosprawnym 
oraz rodzicom z wózkami.

Dzięki przeprowadzonym 
pracom remontowym alejki zo-
stały utwardzone i wyrównane, 
co znacznie poprawiło komfort 
odwiedzających. Od tegoroczne-
go Święta Zmarłych mieszkańcy 

Nowa droga w gminie Cyców
Od kilku tygodniu kierow-

cy cieszą się z przebudowanej 
drogi w miejscowościach Nowy 
Stręczyn i Stary Stręczyn.

Ponad 4 kilometrowy od-
cinek łączy Cyców z drogami 
wojewódzkimi nr 839 i 841, a te 
dalej z drogą wojewódzką 82. 

Wykonawcą prac była fi r-
ma STRABAG Sp. z o.o. z Prusz-
kowa. Całkowita wartość inwe-
stycji wyniosła 9 699 728,72 zł, 
z czego dofi nansowanie stano-
wiło 5 819 837,23 zł.

BB

Budżet Gminy Łęczna to prawie 
150 milionów złotych

Postępy na budowie 
mostu w Łęcznej
dok. ze str. 1

Nowa konstrukcja zosta-
nie przystosowana do przeno-
szenia obciążeń do 50 ton, co 
pozwoli na bezpieczny przejazd 
pojazdów ciężarowych i specja-
listycznych.

Wartość umowy na reali-
zację projektu wynosi 49,1 mln 
złotych. Zakończenie robót pla-
nowane jest na drugą połowę 
2025 roku. Budowa mostu jest 
finansowana ze środków pu-
blicznych i stanowi ważny ele-
ment poprawy infrastruktury 
drogowej w regionie.

Droga krajowa nr 82 jest 
kluczowym szlakiem komunika-
cyjnym, łączącym Lublin z Wło-
dawą i granicą państwa. Moder-
nizacja mostu w Łęcznej przy-
czyni się do zwiększenia bez-
pieczeństwa ruchu drogowego 

oraz komfortu podróżowania. 
Mieszkańcy od lat sygnalizowa-
li potrzebę przebudowy starej 
przeprawy, która nie spełniała 
już współczesnych standardów 
technicznych.

Nowy most jest efektem 
wieloletnich starań lokalnych 
władz i społeczności o poprawę 
infrastruktury. Inwestycja ta nie 
tylko usprawni ruch tranzytowy, 
ale także pozytywnie wpłynie 
na rozwój gospodarczy regionu, 
ułatwiając transport towarów i 
dostępność dla inwestorów.

Prace przebiegają zgodnie 
z harmonogramem, a miesz-
kańcy z niecierpliwością ocze-
kują na otwarcie nowej prze-
prawy, która znacząco poprawi 
jakość ich życia i bezpieczeń-
stwo na drodze.

BB

dok. ze str. 1
Wykonawcą będzie STRA-

BAG Sp. z o.o. Inwestycja re-
alizowana będzie w ramach 
zadania „Przebudowa wraz 
z rozbudową drogi powia-
towej nr 2004 L Kijany - Ze-
zulin od km 0+032,31 km do 
5+470,00 km.

Prace wykonywane będą na 
odcinku o łącznej długości nie-
mal 5,5 km, w proporcjonalnie 
porównywalnych długościach na 
terenie gminy Spiczyn oraz gmi-
ny Ludwin i będą prowadzone do 
końca lipca 2025 roku.

Jest umowa na remont drogi Kijany - Zezulin
Obejmą wykonanie no-

wej nawierzchni, przebudo-
wę istniejących i  budowę 
nowych chodników, przebu-
dowę skrzyżowań, wykonanie 
oświetlenia przejść dla pie-
szych latarniami hybrydowy-
mi LED, a także remont zatok i 
infrastruktury na moście.

Koszt całości to 12,6 mi-
liona złotych. Dofinansowanie 
będzie stanowiło 7,6 miliona 
złotych. Na resztę zrzucą się 
gminy Ludwin, Spiczyn i Po-
wiat Łęczyński.

BB

dok. ze str. 1
- Nigdy wcześniej nie mie-

liśmy stacjonarnego oddziału 
psychiatrycznego - dodaje dy-
rektor Bojarski. - Teraz chcemy 
stworzyć kompleksowy ośrodek, 
który będzie oferował szeroki 
zakres świadczeń, aby zapew-
nić wsparcie osobom z różnymi 
problemami psychicznymi. Pla-
nujemy uruchomienie oddziału 
dziennego, niewielkiego oddzia-
łu stacjonarnego, ośrodka psy-
chiatrii środowiskowej, a także 
Zakładu Opiekuńczo-Lecznicze-
go o profi lu psychiatrycznym.

W nowym obiekcie po-
wstanie Poradnia Zdrowia Psy-
chicznego z sześcioma gabineta-
mi. Będzie funkcjonował oddział 
stacjonarny z 24 łóżkami oraz 
Zakład Opiekuńczo-Leczniczy 
także z 24 miejscami. Oddział 
dzienny zapewni opiekę dla gru-
py 20 pacjentów, którzy będą 
mogli uczestniczyć w zajęciach 
terapii zajęciowej, korzystać z 
pokojów wyciszenia oraz wspar-

Są pieniądze na budowę Powiatowego 
Centrum Zdrowia Psychicznego

dok. ze str. 1
Na terenie Targowiska na 

Pasterniku powstanie nowe 
boisko, współfinansowane z 
budżetu Gminy Łęczna.

Mieszkańców ucieszy pro-
jekt remontu schodów pro-
wadzących do kościoła pw. 
św. Marii Magdaleny, a także 
wsparcie inwestycji dla dział-
kowców z RODOS.

Na realizację zadań w ra-
mach funduszu sołeckiego prze-

znaczono ponad 300 tysięcy 
złotych. W budżecie znalazły się 
także środki na wsparcie służb 
mundurowych, które dbają o 
porządek i bezpieczeństwo. Fun-
dusze te trafi ą do państwowej 
straży pożarnej oraz policji.

Obecnie nad projektem 
budżetu na 2025 rok pracuje 
Rada Miejska. Dokument po-
winien zostać przyjęty do koń-
ca grudnia.

GK

14 listopada 2024 roku 
mieszkańcy Łęcznej mieli oka-
zję uczestniczyć w spotkaniu 
z Tomaszem Raczkiem, wybit-
nym krytykiem fi lmowym, pu-
blicystą i autorem książek. Wy-
darzenie odbyło się w Miejsko-
Gminnej Bibliotece Publicznej 
im. Zbigniewa Herberta.

Podczas spotkania Tomasz 
Raczek w barwny sposób przed-
stawił swoją zawodową ścieżkę 
- od pierwszych doświadczeń w 
mediach po obecne projekty. 
Opowiadał o swoich spostrze-
żeniach na temat współczesnej 
telewizji, roli internetu oraz 
zmian zachodzących w kinie. 
Uczestnicy mogli dowiedzieć się 
także, jak praca w mediach ewo-
luowała na przestrzeni lat.

Szczególną uwagę poświęcił 
swojemu wieloletniemu part-
nerstwu zawodowemu z legen-
darnym Zygmuntem Kałużyń-
skim. Wspominał wspólnie pro-
wadzony program telewizyjny 
„Perły z lamusa”, który cieszył się 
ogromną popularnością wśród 
miłośników kina. Tomasz Raczek 
podkreślił również związki Zyg-
munta Kałużyńskiego z Łęczną, 
co dodało spotkaniu lokalnego 
kolorytu i szczególnego znacze-
nia dla mieszkańców miasta.

Nie zabrakło także lekkich 
i humorystycznych historii z 

Zakończyła się budowa 
nowoczesnej stacji uzdatniania 
wody w Jagodnie. Inwestycja 
zwiększa możliwości produkcyj-
ne sieci wodociągowej i zastę-
puje wyeksploatowane ujęcia 
wody w Piasecznie.

Nowe ujęcie spełnia naj-
wyższe standardy uzdatniania i 
dysponuje największą zdolnością 
produkcyjną spośród wszystkich 
stacji użytkowanych przez gminę – 
mówi wójt gminy Ludwin Andrzej 
Chabros. Dzięki temu mieszkańcy 

Zakończyły się prace mo-
dernizacyjne na obiekcie orlik 
przy Szkole Podstawowej nr 
4 im. Papieża Jana Pawła II w 
Łęcznej. Prace trwały przez 
okres wakacji i dotyczyły wy-
miany nawierzchni boiska, pił-
kochwytów oraz ogrodzenia. 
Koszt całej inwestycji to prawie 
500 000 zł.                           BB

Dwa miliony złotych kosz-
towała modernizacja drogi 
Zezulin Niższy - Stary Radzic w 
gminie Ludwin. Przebudowa 
została dofinansowana z Rzą-
dowego Funduszu Polski Ład: 
Program Inwestycji Strate-
gicznych.                              BB

Tomasz Raczek w Łęcznej – pasja do kina i mediów
początków jego kariery oraz 
opowieści o spotkaniach z wy-
bitnymi twórcami filmowymi. 
Otwartość i swoboda Tomasza 
Raczka w rozmowie z uczestni-
kami nadały spotkaniu niezwykle 
przyjazny klimat.

Na zakończenie autor pod-
pisywał książki i rozmawiał indy-
widualnie z uczestnikami. Wyda-
rzenie było nie tylko inspirującą 
podróżą przez historię mediów, 
ale również świętem miłośników 
kina i literatury.                      GK

Równa jak stół

Orlik znowu otwarty

Równo na cmentarzu mogą korzystać z równych i su-
chych ścieżek, które spełniają 
współczesne standardy.

Modernizacja była długo 
oczekiwana przez społeczność lo-

kalną i spotkała się z pozytywnym 
odbiorem. Inwestycja ta stanowi 
przykład troski o historyczne miej-
sca pamięci, jakim jest cmentarz 
w Łęcznej. 

BB

cia psychologów i terapeutów.
Szpital posiada już pozwo-

lenie na budowę i przygotowu-
je się do ogłoszenia przetargu 
na wykonanie jednopiętrowego 
obiektu o powierzchni neƩ o 2,5 
tys. m². Budynek zostanie zlokali-
zowany obok głównego gmachu 
szpitala od strony północnej. Pla-
nowane jest zakończenie inwe-
stycji do końca 2026 roku.

Realizacja Powiatowego 
Centrum Zdrowia Psychicz-
nego będzie kolejną znaczącą 
inwestycją SPZOZ w Łęcznej, 
rozszerzającą ofertę lecznic-
twa dla mieszkańców powia-
tu łęczyńskiego. W bieżącym 
roku do użytku oddano rozbu-
dowany i przebudowany Szpi-
talny Oddział Ratunkowy. W 
ubiegłym roku uruchomiono 
Zakład Opiekuńczo-Leczniczy 
w Jaszczowie, a dwa lata temu 
powstało Centrum Senioralne 
w Łęcznej z oddziałami dedyko-
wanymi osobom starszym.

BB

Nowa stacja uzdatniania wody w Jagodnie
mogą liczyć na niezawodne dosta-
wy wody o doskonałej jakości.

Prace budowlane przebie-
gały sprawnie i bez opóźnień. 
Wykonawca zakończył budowę 
dwa miesiące przed terminem 
określonym w umowie. 

Mieszkańcy mogą już ko-
rzystać z ulepszonej sieci wo-
dociągowej, a gmina planuje 
kolejne inwestycje mające na 
celu poprawę infrastruktury i 
jakości życia w regionie.

BB
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Gmina Cyców to miejsce 
o bogatej historii, pięknych krajo-
brazach i prężnie rozwijającej się 
infrastrukturze.

Jednym z priorytetów Gminy 
Cyców jest modernizacja 
infrastruktury drogowej.
Wykonano remont nawierzch-

ni emulsją i grysem na odcinku 
Nowy Stręczyn – Zosin – Adamów. 
Remont drogi na powyższym od-
cinku o długości 3,8 km. Prace nad 
długo wyczekiwanym remontem 
kluczowej drogi, która przez lata 
była przedmiotem licznych postu-
latów mieszkańców pochłonęły 
koszt około 160 tys. zł. Proces 
remontu drogi poprzedziły kon-
sultacje społeczne. Mieszkańcy 
mieli okazję wyrazić swoje opinie 
na temat priorytetowych potrzeb 
i oczekiwań względem inwestycji. 
To właśnie ich zaangażowanie po-
mogło ustalić zakres prac i wska-
zać najbardziej problematyczne 
odcinki drogi.

Gmina Cyców partycypowa-
ła w kosztach przebudowy drogi 
powiatowej nr 1808L w kilome-
trażu 3+280,00 do km 7+312,00 
w miejscowości Nowy Stręczyn. 
Zakres prac obejmował: wzmoc-
nienie istniejącej nawierzchni 
pakietem warstw bitumicznych, 
budowę chodnika na odcinku 
ok. 1,6 km, budowę peronów au-
tobusowych, oczyszczenie i prze-
budowę istniejących elementów 
odwodnienia, przebudowę ist-
niejących zjazdów i skrzyżowań 
oraz budowę nowych zjazdów, 

wyniesionego przejścia dla pie-
szych w terenie zabudowanym 
wraz z ograniczeniem prędkości, 
wymiana i odtworzenie istnie-
jącego oznakowania pionowe-
go i poziomego, roboty wykoń-
czeniowe. Koszt prac wyniósł 
9 699 728,72 zł, z czego dofi-
nansowanie pozyskane z Rządo-
wego Funduszu Rozwoju Dróg 
to 5 819 837,23 zł, natomiast 
reszta kwoty tj. 3 879 891,49 zł 
to wkład własny solidarnie po-
niesiony przez Powiat oraz Gmi-
nę Cyców.

Edukacja stanowi ważny fi lar 
rozwoju Gminy Cyców.
Gmina Cyców realizuje 

2 projekty w ramach działania 
10.3 Kształcenie ogólne, Progra-
mu Fundusze Europejskie dla 
Lubelskiego 2021-2027 współfi -
nansowanego ze środków Euro-
pejskiego Funduszu Społecznego 
Plus - „Program rozwojowy Szkół 
Podstawowych funkcjonujących 
na terenie Gminy Cyców” oraz 
„Wsparcie uczniów poza edukacją 
formalną z terenu Gminy Cyców”. 

W ramach powyższych zadań pro-
wadzone są zajęcia rozwijające 
kompetencje, umiejętności, uzdol-
nienia i zainteresowania uczniów 
szkół podstawowych, dla których 
organem prowadzącym jest Gmi-
na Cyców. Ponadto w projektach 
przewidziano również przeprowa-
dzenie szkoleń dla nauczycieli oraz 
doposażenie szkół.

Aktywność społeczna 
i sportowa

Jednym z największych suk-
cesów gminy jest rozwój infra-
struktury sportowej i promowa-
nie aktywnego trybu życia.

Gminne Centrum Sportu 
i Rekreacji w Gminie Cyców to no-
woczesny kompleks, który oferuje 
mieszkańcom oraz odwiedzają-
cym szeroki wachlarz możliwości 
aktywnego spędzania czasu wol-
nego. Obiekt został zaprojekto-
wany z myślą o potrzebach róż-
nych grup wiekowych, od dzieci 
po seniorów, oraz osób o różnym 
poziomie sprawności fizycznej. 
Dzięki kompleksowej ofercie, 
Centrum jest idealnym miejscem 
na treningi, rekreację i organizację 
wydarzeń sportowych.

Zapraszamy do korzysta-
nia z oferty Gminnego Centrum 
Sportu i Rekreacji w Gminie Cy-
ców. To miejsce, które inspiruje 
do aktywnego stylu życia, łączy 
mieszkańców i wspiera rozwój 
sportowych pasji!

Gmina Cyców aktywizując 

mieszkańców ogłasza wiele konkursów, ostatnim 
z nich jest wyjątkowy Konkurs na Kartkę Bożonaro-
dzeniową, który skierowany był do dzieci i młodzie-
ży szkolnej ze Szkół Podstawowych z terenu naszej 

gminy. Konkurs ten stanowił doskonałą okazję, 
by podzielić się świątecznym nastrojem, pokazać 
swój talent plastyczny i kreatywność, a jednocześnie 
włączyć się w magię nadchodzących Świąt Bożego 
Narodzenia!

Rozwój turystyki i promocja regionu
Gmina Cyców wyróżnia się bogactwem terenów 

zielonych, które stanowią doskonałe tło dla rekreacji 
i turystyki przyrodniczej. Gmina Cyców sukcesywnie 
rozwija swój potencjał turystyczny, łącząc piękno 
przyrody z dziedzictwem historycznym i nowoczesną 

infrastrukturą. Dzięki inwestycjom, organizacji wyda-
rzeń i promocji, staje się atrakcyjnym miejscem za-
równo na weekendowy wypad, jak i dłuższy pobyt.

Osiągnięcia Gminy Cyców są dowodem na to, 
że skuteczne zarządzanie, współpraca z mieszkań-
cami i pozyskiwanie funduszy zewnętrznych mogą 
przynieść wymierne efekty. Dzięki konsekwentnym 
inwestycjom i dbałości o różne aspekty życia spo-
łeczno-gospodarczego, Gmina Cyców staje się miej-
scem, w którym warto mieszkać, pracować i spę-
dzać wolny czas. Przyszłość Gminy Cyców rysuje się 
w jasnych barwach, a jej dotychczasowe osiągnięcia 
stanowią solidną podstawę do dalszego rozwoju.
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Niezłe wyniki Bogdanki
Ponad 25 tysięcy złotych 

stracił 79 - latek z powiatu łę-
czyńskiego. Chciał szybko za-
robić poprzez inwestycje wła-
snych pieniędzy w akcje fi rmy 
energetycznej. Reklamę fi rmy 
znalazł w Internecie.

Do łęczyńskich policjantów 
zgłosił się 79 - letni mieszkaniec 
powiatu łęczyńskiego, który 
padł ofi arą oszustów i stracił po-
nad 25 tysięcy złotych. Z relacji 
pokrzywdzonego wynikało, że 
przeglądając strony interneto-
we natrafi ł na ogłoszenie z infor-
macją o możliwości zarobienie 
dużych pieniędzy inwestując 
niewielkie kwoty. Mężczyzna 
poprzez formularz znajdujący 
się w ogłoszeniu przekazała 
swoje dane kontaktowe. Na-
stępnie zadzwoniła do niego 
rzekoma pracownica fi rmy ener-
getycznej. Kobieta ze wschod-
nim akcentem, podająca się za 
Litwinkę, tłumaczyła 79-latkowi, 
że inwestycja polega na obrocie 
akcjami giełdowymi. Mężczyzna 
zgodził się zainwestować 850 
złotych, po czym oszustka wyge-
nerowała numer klienta i poda-
ła telefon na infolinię. Po zakoń-
czonej rozmowie mieszkaniec 
powiatu łęczyńskiego przelał 
umówioną kwotę na wskazany 
rachunek bankowy.

Następnego dnia do 79-
latka zadzwonił mężczyzna po-
dający się za analityka i doradcę, 
który będzie jego menedżerem 

Uważajcie na oszustów!
79-latek chciał szybko zarobić, stracił duże pieniądze

w inwestycji. „Doradca” polecił 
zainstalować na telefonie apli-
kację ze sztuczną inteligencją, 
która miała ułatwić zarządza-
nie operacjami finansowymi. 
Oszust kazał również założyć 
nowy rachunek bankowy we 
wskazanym przez niego banku, 
na które miały wpływać zyski.

Kolejny telefon wykonała 
asystentka analityka polecając 
przelać ponad 24 tysiące na 
wskazany numer konta, przy 
czym zastrzegła, aby w przypad-
ku pytań o przelew mężczyzna 
mówił, że przekazuje pieniądze 
koleżance. Dzięki zainstalowanej 
aplikacji oszuści sami otworzyli 
aplikację mobilną banku i wypeł-
nili dane do przelewu, który 79-
latek zatwierdził. Gdy mężczyzna 
chciał wycofać się z inwestycji 
analityk próbował go przeko-
nać, by tego nie robił, po czym 
rozłączył się. Tego samego dnia 
seniora odwiedziła córka, która 
słysząc historię inwestowania 
oraz sprawdzając konta z ojcem 
uświadomiła mu, że padł ofi arą 
oszustów. Mężczyzna stracił po-
nad 25 tysięcy złotych.

Apelujemy o rozsądek. Nie 
ulegajmy złudnym wizjom du-
żego i szybkiego zysku. Chroń-
my nasze dane osobowe oraz 
dane do logowania do banku. 
Uważajmy również na aplikacje 
umożliwiające zdalny dostęp 
do naszego urządzenia.

BB

dok. ze str. 1
 Wynik operacyjny i neƩ o 

za trzy kwartały został obcią-
żony odpisem aktualizującym 
wartość aktywów, co miało 
charakter jednorazowy i nie 
wpłynęło na wynik EBITDA ani 
sytuację płynnościową Spółki – 
dodaje Wasilewski.

Na wyniki finansowe wy-
pracowane przez Grupę w trzech 
kwartałach 2024 r., istotny wpływ 
miała niższa cena sprzedaży wę-
gla, jednak wzrost wolumenu 
sprzedaży o  ponad 25% pozy-

tywnie wpłynął na generowane 
przychody. Dzięki zwiększeniu 
sprzedaży udało się częściowo 
zrównoważyć skutki obniżki cen, 
co pozwoliło na złagodzenie pre-
sji fi nansowej związanej z trudną 
sytuacją rynkową.

W dziewięciu miesiącach 
2024 r. produkcja węgla han-
dlowego LW Bogdanka wynio-
sła 5,37 mln ton, o 813 tys. ton 
(+17,8%) więcej niż w analo-

gicznym okresie 2023  r. Uzysk 
w tym czasie wzrósł do 63,5% 
(+6 p.p.). 

Spółka utrzymuje silną po-
zycję rynkową, osiągając na ko-
niec III kwartału 2024  r. 31,6% 
udziału w  dostawach węgla do 
energetyki zawodowej.

Wartościowa sprzedaż wę-
gla do Enea Wytwarzanie sp. 
z o.o. oraz Enea Elektrownia 
Połaniec S.A. stanowiła niemal 
82% łącznych przychodów ze 
sprzedaży, co oznacza wzrost o 
4 p.p. w porównaniu do analo-

gicznego okresu 2023 r.
GK LW Bogdanka zainwe-

stowała blisko 645,3 mln zł, 
czyli 63,7% zaplanowanych wy-
datków na inwestycje w 2024 r. 
Najwięcej środków przeznaczo-
ne zostało na nowe wyrobiska 
oraz modernizację istniejących. 
W I-III kwartale 2024 r. wyko-
nano łącznie 16,4 km wyrobisk 
korytarzowych. 

GK

20 sierpnia 2021 r. to pierw-
szy dzień działalności Franco w 
małym lokalu przy ul. Obroń-
ców Pokoju. Gdy zaczynaliśmy, 
wszystko robiliśmy sami. Robi-
liśmy pizzę, odbieraliśmy tele-
fony, rozwoziliśmy zamówienia, 
roznosiliśmy ulotki. I pierwsze 
miesiące były trudne, ale udało 
się nam trafić w gusta miesz-
kańców Łęcznej, a dzięki naszej 
wspaniałej ekipie jesteśmy w 
stanie sprostać największym 
wyzwaniom klientów.

15 czerwca tego roku prze-
nieśliśmy się do nowego, du-
żego lokalu w „Dziku”, przy ul. 
Piłsudskiego. Tu mamy salę o 
pow. 430m2, a w okresie letnim 
ogródek o pow. 300 m2.

Dla lokalnej społeczności
Wspieramy lokalne inicjaty-

wy dla mieszkańców Łęcznej. Za-
częło się od akcji „Motoserce”. 
Wsparliśmy imprezy biegowe 
organizowane przez Stowarzy-
szenie ŁĘCZNA BIEGA, przygo-
towując posiłki regeneracyjne 
dla biegaczy. Nie zabrakło nas 
również na wydarzeniach przy-
gotowywanych przez Morsy z 
Corsy. I znacznie więcej.

Franco. To już ponad 3 lata w Łęcznej!
Oferta i nowości

Zaczynaliśmy od typowej 
kuchni włoskiej, od pizzy, maka-
ronów i sałatek. I na tym bazuje-
my. Oczywiście są dania, które się 
zmieniają. Staramy się szukać no-
wych produktów, sprawdzać gusta 
naszych klientów. Np. wprowadzi-
liśmy do naszej oferty krewetki. I 
teraz sprzedajemy ich prawie 60 
kg tygodniowo. Wprowadzamy 
atrakcyjne oferty sezonowe.

Z nowych dań polecamy 
fantastyczny makaron z papryką 
grillowaną. Do tego jako przy-
stawkę oferujemy genialne kre-
wetki - tylko krewetki, czosnek i 
masło! Mamy nową zupę Kuku, 
czyli krem z kukurydzy z chilli.

Wprowadzamy także atrak-
cyjne oferty sezonowe.Teraz 
mamy herbaty zimowe w trzech 
smakach.

Plany na przyszłość
Chcemy powiększyć lokal o do-

datkową powierzchnię, byśmy mogli 
obsługiwać imprezy okolicznościo-
we bez zakłócania funkcjonowania 
lokalu. Obecnie mamy bardzo dużo 
klientów przede wszystkim w week-
endy, ale i w ciągu tygodnia. Bywają 
dni, że brakuje miejsc w lokalu. Na 
bieżąco realizujemy również zamó-
wienia na dowóz.

Może w przyszłości uda się 
otworzyć kolejny lokal z dobrymi 
burgerami. Marzy nam się grill ar-
gentyński, czyli naturalny grill opa-
lany drewnem i świeże mięso.

Chcemy, by mieszkańcy 
Łęcznej nie musieli jeździć do Lu-
blina, by móc dobrze zjeść!

tekst sponsorowany
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Przypadek bardzo groźnej 
ptasiej choroby wykryto w po-
łowie listopada w Głębokim w 
gminie Uścimów. Ognisko zosta-
ło stwierdzone w gospodarstwie 
komercyjnym utrzymującym in-
dyki rzeźne- 7246 sztuk. Natych-
miast uzyskano wyniki badań po-
twierdzające wystąpienie HPAI. 
W ciągu 12 godzin Służby Wetery-
naryjne dokonały wybicia ptaków 
i ich utylizacji oraz przeprowadziły 
dezynfekcję wstępną. W związku z 
tym wyznaczono obszar zapowie-
trzony i zagrożony. Obszar zapo-
wietrzony obejmuje gminy na te-
renie powiatu lubartowskiego, ob-
szar zagrożony obejmuje gminy na 
terenie powiatów lubartowskiego, 
parczewskiego i łęczyńskiego.

Grypa ptaków, szczególnie 
jej wysoko zjadliwa forma (HPAI 
- wysoko patogenna grypa pta-
ków), to zakaźna choroba wi-
rusowa, która dotyka zarówno 
ptaki dzikie, jak i hodowlane. 

Objawy u ptaków mogą obej-
mować nagłą śmiertelność bez 
wcześniejszych oznak choroby, 
spadek apetytu i aktywności, pbni-
żoną produkcję jaj lub produkcję 
jaj z cienkimi skorupkami, obrzęk 

Przedstawiciele lokalnych 
samorządów spotkali się z wi-
ceministrem sportu i turystyki 
- Ireneuszem Rasiem. Głównym 
tematem była realizacja projektu 
„Budowa pełnowymiarowego bo-
iska do piłki nożnej z nawierzchnią 
sztuczną, a także z halą pneuma-
tyczną na potrzeby kształcenia 
uczniów Liceum Ogólnokształ-
cącego Mistrzostwa 
Sportowego Górnika 
Łęczna” oraz możli-
wości rozwoju i utrzy-
mania infrastruktury 
sportowej na terenie 
naszego powiatu przy 
wsparciu ze środków 
Ministerstwa Sportu i 
Turystyki.

Konkretnie o Polsce. Konkretnie o Powiecie Łęczyńskim
Nowa perspektywa fi nansowa to ogromne środki dla Pol-

ski, przedsiębiorców i samorządów. Gdzie trafi ą te pieniądze? 
O tym rozmawiano z Konradem Wojnarowskim Wiceministrem 
Funduszy i Polityki Regionalnej. Po pierwszej informacyjnej czę-
ści spotkania rozpoczęła się najciekawsza dla przedsiębiorców, 
ta w której zadawano pytania. 

Daniel Słowik Starosta Łęczyński zaproponował ponowne 
spotkanie, aby jeszcze dokładniej wyjaśnić mechanizmy przyzna-
wania pieniędzy.                                                                        BB

W październiku uroczyście 
otworzono przebudowaną ulicę 
Obrońców Pokoju. Z tej okazji 
do Łęcznej przyjechał Wojewo-
da Lubelski Krzysztof Komorski, 
bo remont został dofi nansowa-
ny ze środków rządowych. Po 
krótkiej uroczystości wojewoda 
skierował się na ulicę Wierzbo-
wa, gdzie powstaje pierwsze 
na Bobrownikach 
przedszkole pu-
bliczne. 

Pan Wojewo-
da pogratulował 
łęczyńskim samo-
rządowcom sku-
tecznego pozy-
skania dofi nanso-
wania i realizacji 

Wiceminister na stadionie Górnika Łęczna
Po zmianie władzy Górnik 

Łęczna długo czekał na obiecane 
jeszcze w okresie kampanii wy-
borczej pieniądze, ale prace w 
końcu ruszyły. Natomiast pilnie 
środków na utrzymanie własnych 
obiektów potrzeba w Milejowie, 
gdzie budowane jest nowoczesne 
boisko z zapleczem.

BB

Wojewoda w Łęcznej inwestycji, a także zachęcił do 
dalszego aplikowania o środki 
fi nansowe z Rządowego Fun-
duszu Rozwoju Dróg.

Kolejnym punktem dnia 
było spotkanie z samorzą-
dowcami ziemi łęczyńskiej i 
poinformowania o większych 
pieniądzach od 2025 roku dla 
samorządów.

BB

Ptasia grypa powróciła i zabija

W Zespole Szkół w Kijanach 
odbyło się uroczyste otwarcie no-
wej, cyfrowej strzelnicy szkolnej, 
które połączono z Międzyszkolnym 
Turniejem Strzeleckim „Tarcza”. 

W ceremonii wzięli udział 
m.in.: Starosta Daniel Słowik, 
Przewodniczący Rady Powiatu 
Teodor Kosiarski, Wicestarosta 
Michał Woźniak, Wójt Gminy 
Spiczyn Tomasz Iwanicki oraz Wi-
zytator Jerzy Surma z Kuratorium 
Oświaty w Lublinie. 

głowy, grzebienia i dzwonków, wy-
dzielinę z oczu i nosa, biegunkę.

HPAI może prowadzić do 
poważnych strat ekonomicz-
nych w sektorze drobiarskim z 
powodu wysokiej śmiertelności 
ptaków i konieczności eliminacji 
zakażonych stad. W przypadku 
wykrycia choroby wprowadza 
się ścisłe środki kontroli, takie 
jak kwarantanna, ograniczenia 
w przemieszczaniu się i utyliza-
cja zakażonych ptaków.

Chociaż zakażenia ludzi wi-
rusem HPAI są rzadkie, niektóre 
szczepy, takie jak H5N1, mogą 
stanowić zagrożenie dla zdrowia 
publicznego. Objawy u ludzi mogą 
być ciężkie i obejmować gorączkę, 
kaszel, ból gardła i w niektórych 
przypadkach prowadzić do poważ-
nych powikłań, a nawet śmierci.

Zaleca się unikanie kon-
taktu z padłymi ptakami oraz 
zgłaszanie takich przypadków 
powiatowemu lekarzowi wete-
rynarii. Wdrożenie odpowied-
nich środków bezpieczeństwa 
w hodowlach drobiu pozostaje 
kluczowe w ograniczaniu roz-
przestrzeniania się choroby.

GK

Wirtualna strzelnica 
w Kijanach 

Nowy obiekt, wyposażony 
w Mobilny Trenażer Strzelecki 
„WISŁA”, daje młodzieży możli-
wość doskonalenia umiejętności 
strzeleckich i taktycznych. 

Turniej „Tarcza” zgromadził 
uczniów z okolicznych szkół po-
nadpodstawowych, którzy mieli 
okazję rozwijać swoje umiejęt-
ności z zakresu bezpieczeństwa 
i obronności.

Wyniki turnieju:
I miejsce – Oskar Lisowski• 
II miejsce – Jakub Kowalski• 
III miejsce – Oliwia Dola• 

GK

Specjaliści chirurgii plastycz-
nej, leczenia oparzeń i chirurgii re-
konstrukcyjnej spotkali się na XVII 
Zjeździe Polskiego Towarzystwa 
Leczenia Oparzeń oraz konferencji 
naukowej w Starych Jabłonkach 
koło Ostródy. Podczas wydarze-
nia, które odbyło się od 3 do 5 
października, świętowano rów-
nież 15-lecie Wschodniego Cen-
trum Leczenia Oparzeń i Chirurgii 
Rekonstrukcyjnej w Łęcznej. 

Profesor Jerzy Strużyna, za-
łożyciel łęczyńskiej „oparzeniów-
ki”, wspominał początki ośrodka: 
od wizyty na placu budowy po 
tworzenie koncepcji nowocze-
snego centrum leczenia oparzeń. 
Przed 15 laty placówka rozpoczy-
nała działalność jako niewielki od-
dział dla dorosłych z 21 łóżkami. Z 
czasem rozwinęła się, zdobywając 
presƟ ż na arenie krajowej.

W 2014 roku otwarto Od-
dział Oparzeń dla Dzieci, a od 
2016 roku działa tu ośrodek re-
plantacyjny. W 2018 roku cen-
trum otrzymało tytuł Ambasa-

dora Województwa Lubelskiego, 
a rok później powstała Klinika 
Chirurgii Plastycznej. Placówka 
współpracuje z Uniwersytetem 
Medycznym w Lublinie, gosz-
cząc studentów na wykładach i 
zajęciach praktycznych.

Centrum jest znane z efek-
tywnego leczenia pacjentów 
z zespołem Lyella, obniżając 
śmiertelność do poniżej 10%, 
podczas gdy średnia wynosi 
30-40%. Stosuje także nowator-
skie metody enzymatycznego 
oczyszczania ran z wykorzysta-
niem bromelainy z łodygi ana-
nasa. Specjalistą w tej dziedzinie 
jest dr Tomasz Korzeniowski.

Wschodnie Centrum Le-
czenia Oparzeń jako jedyne w 
Polsce posiada certyfi kat Euro-
pejskiego Towarzystwa Leczenia 
Oparzeń, potwierdzający jego 
wysokie standardy. Przez 15 lat 
działalności przyjęło 12 607 pa-
cjentów z całego kraju (stan na 
20.09.2024 r.).                  
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15-lecie Wschodniego Centrum Leczenia Oparzeń
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Wśród laureatów konkursu 
„pracodawca-organizator pracy 
bezpiecznej” organizowanego 
przez Państwową Inspekcję Pracy 
znalazły się dwa Łęczyńskie Zakła-
dy Aktywności Zawodowej.

Rozstrzygnięcie konkursu 
odbyło się 22.11.2024 r. w Sali 
Kolumnowej Lubelskiego Urzę-
du Wojewódzkiego, podczas gali 
wieńczącej tegoroczną działal-
ność prewencyjną Okręgowego 
Inspektoratu Pracy w Lublinie. 

Celem konkursu jest pro-
mowanie pracodawców, którzy 
organizują pracę w sposób za-
pewniający najwyższy poziom 
bezpieczeństwa i ochrony zdro-
wia pracowników, a także wzo-

Pod koniec października na 
budynku Dworu Lacherta odbył 
się premierowy pokaz mappin-
gu, przedstawiający historię 
ciechańskiego dworu.

Barwne widowisko powsta-
ło podczas trzydniowych warsz-
tatów cyfrowych w pracowni 
komputerowej Centrum Pracy 
Twórczej w Ciechankach. Uczest-
nicy, pod kierunkiem Pawła 
Łuciuka z UMCS w Lublinie, po-
znawali tajniki tworzenia pokazu 
mulƟ medialnego z wykorzysta-
niem sztucznej inteligencji.

Podczas prezentacji mappin-
gu na budynku dworu, tłumnie 
zebrani widzowie obejrzeli świetl-
ną opowieść o historii tego miej-

27 września w Zespole Szkół 
Rolniczych w Kijanach odbył się 
wyjątkowy zjazd absolwentów 
z okazji jubileuszu 110-lecia ist-
nienia szkoły. Uroczystości roz-
poczęły się od złożenia kwiatów 
na grobach zmarłych nauczycieli 
i pracowników szkoły na miejsco-
wym cmentarzu przez władze po-
wiatu oraz dyrekcję placówki. 

Następnie w kościele pa-
rafialnym w Kijanach odbyła 
się uroczysta msza święta, w 
której uczestniczyli absolwen-
ci, nauczyciele oraz zaproszeni 
goście, modląc się za przyszłość 
i pomyślność szkoły.

Kolejna część obchodów 
miała miejsce w murach szkoły, 
gdzie odbyła się oficjalna oraz 
artystyczna część jubileuszu. W 
swoim przemówieniu starosta 
łęczyński Daniel Słowik podkre-
ślił rolę szkoły w kształtowaniu 
kolejnych pokoleń i jej wkład w 
rozwój społeczności uczniowskiej. 
Wzruszające wspomnienia, liczne 
gratulacje i wyrazy wdzięczności 
tworzyły podniosłą atmosferę 
tego wyjątkowego dnia.

Nie zabrakło także wspól-
nych pamiątkowych fotografi i - 
byli uczniowie chętnie pozowali 
ze swoimi dawnymi nauczyciela-
mi, wspominając lata spędzone 
w szkolnych murach. Był to dzień 
pełen emocji, który na długo po-
zostanie w pamięci wszystkich 
obecnych na jubileuszu Zespołu 
Szkół Rolniczych w Kijanach.
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Od połowy październi-
ka podstawówka w Spiczynie 
nosi imię Olimpijczyków Pol-
skich - bohaterów sportu, któ-
rzy swoim zaangażowaniem i 
ciężką pracą zdobyli uznanie 
na arenie międzynarodowej. 
Olimpijczycy stanowią wzór do 
naśladowania, a ich postawa 
ma inspirować dzieci i młodzież 
do rozwijania talentów i podą-
żania za marzeniami.

- Niech polski duch olim-
pijczyków w nas płynie, duch w 
naszej szkole w Spiczynie - śpie-
wali uczniowie podczas uroczy-
stości nadania imienia i sztan-
daru szkole podstawowej.

- To największa uroczystość 
w historii szkoły - mówi Maria 
Bielecka, dyrektorka szkoły od 
25 lat. - Imię szkoły zostało wy-
brane przez całą społeczność: 
uczniów, rodziców, nauczycieli i 
pracowników szkoły. Wybór nie 
był trudny, bo specyfi ką naszej 
szkoły jest sport. Działają przy 
niej dwa kluby, a my mamy od-
działy sportowe. Nasza szkoła 
ukierunkowana jest na sport, 
zdrowy tryb życia, zasady fair 
play oraz ideę pokoju. Dlatego 
od teraz nosi imię Olimpijczy-
ków Polskich.

GK

Ogłoszenia drobne
Mieszkania Nauka gry na keyboar-
dzie, pianinie - dzieci, dorośli. Tel. 
579 167 126
Sprzedam dom w Łęcznej, za 
Emocją, do wykończenia, 128 
m2, działka 10,5 ar. Cena: 595 
tys. Tel: 602 811 876 
Sprzedam działkę budowlaną, 
51 ar, Os. Kol. Trębaczów, me-
dia (gaz, woda, prąd),  Wieprz. 
Cena 179 tys. Tel: 602 811 876

Zostali docenieni, 
bo pomagają

rowo przestrzegają przepisów 
prawa pracy oraz dotyczących 
legalności zatrudnienia. 

Powiatowy Zakład Aktyw-
ności Zawodowej „Kuchnia od 
serca” w Łęcznej zajął 1 miejsce 
w kategorii 50 do 249 zatrudnio-
nych, a Powiatowy Zakład Aktyw-

ności Zawodowej „Pralnia Tara” w 
Jaszczowie zajął  3 miejsce w kate-
gorii do 49 zatrudnionych.

Za zajęcie I miejsce łęczyń-
ski ZAZ będzie reprezentował 
powiat w konkursie ogólno-
krajowym. 
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Wspaniała prezentacja! Ciekawa historia Dworu 
Lacherta przyciągnęła tłumy oglądających

sca — zabytkowego, stuletniego 
dworu, który na stałe wpisał się w 
naszą tożsamość, pełniąc na prze-

strzeni lat różne funkcje.
Wyjątkowy pokaz uwzględ-

nił również rolę dworu w obecnej 
rzeczywistości jako Centrum Pra-
cy Twórczej, które po remoncie w 
ramach projektu Unii Europejskiej 
od ponad dwóch lat funkcjonuje 
w zabytkowym budynku.     BB

Olimpijski duch 
w szkole w Spiczynie

Jubileusz 110-lecia              
w ZSR w Kijanach 5 października została za-

prezentowana książka „Łań-
cuchów. Szpital we dworze” 
autorstwa Danuty Matłaszew-
skiej. 

Wydawcą publikacji jest 
Samodzielny Publiczny Zakład 
Opieki Zdrowotnej w Łęcznej. 

SPZOZ to placówka me-
dyczna, która podjęła się do-
kumentacji historii lecznictwa, 
pełniąc rolę kronikarza szukając 
swoich korzeni, docierając do 
archiwalnych dokumentów, ale 
także do osób, które pamiętają 
dawne szpitalne czasy z powia-
tu łęczyńskiego. 
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Szpital we dworze


